
Protokol Nr 4/2011 

z posiedzenia Komisji Oswiaty i Kultury 


w dniu 23 maja 2011 r. 


Posiedzenie rozpoczttto 0 godz. 16.00 
Lista obecnosci i projekt porzctdku obrad stanowict zarctcznik do protokolu. 
W posiedzeniu udzial brali : 
1.Burmistrz Toszka Pan Grzegorz Kupczyk 
2.Z-ca Burmistrza Pani Zdzislawa Mrozek 
3 .Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Porttbska 
4.P.o Kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik 
5 .Dyrektorzy plac6wek oswiatowych 
6.Mieszkancy 
Przewodniczctcy Komisji Pan Adam Konieczny powita·l zebranych i przedstawi1 
projekt porzctdku posiedzenia. 
Pan Przewodniczy zaproponowal , aby na wst((pie oddac gIos mi szkancom 
obecnym na posiedzeniu 
CzIonkowie Komisji jednoglosnie przyj ttli porzctdek obrad wraz z 
zaproponowanym uzupe!nieniem. 

Arl.1 
Obecni na sali obrad mieszkancy zabrali glos w nastttpuj ctcych sprawach : 
- propozycji likwidacji sto16wek w SP w Toszku oraz w Gimnazjum w Toszku 
Praca sto16wek jest bardzo dobra, dzieci i rodzice Sct zadowoleni z jakoSci 
podawanych posilk6w.Nie bez znaczenia jest takz koszt obiadu , kt6ry na dzien 
dzisiejszy wynosi 2,4 zl - jest to wame szczeg61nie dla osob najbiedniejszych . 
Dlaczego cos co funkcjonuje bardzo dobrze chce si~ zniszczyc. 
Propozycja zastctrienia obiadow stoI6wkowych cateringiem jest niedobrym 
pomysiem , gdyz cena posilku bttdzie wyzsza , a ich jakosc gorsza. 
- propozycji redukcj i etat6w sprzcttaczek 0 polow~ podczas gdy , powierzchnia 

do sprzcttania pozostaje bez zmian 
- Prezes Oddzialu ZNP stwierdzila , ze zwictzek zostal zaskoczony propozycjami 

dotyczctcymi zmian w proj ektach organizacyj nych plac6wek oswiatowych i 
zadala pytanie : jaki e poczyniono starania , aby nie obnizac etat6w 

Radny Kuc zaproponowa1 , aby ten kto ustalil propozycje przedstawil 
wyjasnienia. 
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Radny Inglot dodal: , ze powinnismy wiedziee co nas czeka w nowym roku 
szkolnym , a potem wypowi edzet si(( radni. 
Burmistrz Toszka poinformowal , ze nasza Gmina dok1ada ok. 2 m In z budzetu 
do funkcjonowania plac6wek oswiatowych.Rozmawialem z innymi gminami 
da si(( wygospodarowae oszcz((dnosci .Przy dotozeni u w/w kwoty dalej brakuje 
srodkow na inwestycje / 2 proj ekty na termomodernizacj(( : SP w Paczynie oraz 
Przedszkola w Toszku / - a p ienietdze uciekajet bokiem. 
Kilka dni temu przeprowadzono konsultacje z Dyrektorami i rozm awiano 0 

rzeczach jeszcze nieo bowi'lzuj 'lcych , a informacje juz poszly . 
Zaproponowano mi((dzy innymi catering - jednakze po przedstawieniu 
kalkulacji okazalo si~ , ze zyskamy zbyt malo - dlatego tez stol6wki zostanet. 
Koszt positku 2,5 z! jest bardzo istotny dla naj biedniejszych , jednakze cz~se 
dzieci z uwagi na dochody w rodzinie moze zaplacie pelnet kwot(( tzn. 8 zLCzy 
jest zasadne , aby Gmina doplacala do wszystkich dziec i ? 
Szukajetc oszcz((dnosci , a majetc na uwadze to , ze dzieci Set naj watniejsze 
postanowiono przyjrzee si (( obshldze i admin istracji. 
Posiadamy przec iez Zespol Obsrugi Placowek Oswiatowych . 
M ozna tez letczy e oddzialy tworzetc kiasy 32 osobowe / tak zrobila Gmina 
P ilchowi e / 
Od wrzesnia wzrost pensj i nauczyciela ma wynosie 7% - natomiast subwencja 
wzrosia 0 ponad 4%. 
l ezeli chodzi 0 sprz'ltaczki to ta sarna iiose osob moze bye zatrudniona na 
mniejszych etatach. 
W odpowiedzi na pytan ie radnego Kuca 0 iiose przypadajetcych na 1 osob(( 
metrow do sprz'ltania Zast((pca Burm istrza poinformowala , ze w wyniku 
przeprowadzonych rozm6w nie tylko ze Szp italem , ale i innymi palcowkami 
przypada 1500 m na osob~. 
Pani Burmistrz dodala , ze paltnerzy / dyrektorzy / w rozmowie nie czekaj etc na 
final - przekazali informacje . 
Szkola Podstawowa i Gimnazj um w Brzezince do ktorych ucz~szcza ok 330 
dzieci zatrudnia: 1 sekretark(( na pelnym etacie , ksi ~gowet na 0,75etatu ,a 
3 sprzettaczki majet do sprzettania 4000 m2 . Ponadto Gliwice nie posiadajet 
lOPO. 
W Dobrodzieniu gminie podobnej do Toszka w SP i Gi mnazj um / zespol / jest 
jedna sekretarka , natomiast w malych szkolach w ogole nie ma etatu sekretarki. 
W naszej Gminie do : Gimnazj um dokladamy 510 tys zl . do SP w Pniowie 
230 tys zl , do SP w Paczynie 326 tys zl , do SP w Toszku 355 tys. z1, SP w 
Kotulinie jest na plusie 231 zl . 
Dla dobra Gminy kazdy powinien przyciqgnete pasa - decyzje mialy zapasc po 
Komisji oswiatowej - prosilismy , aby nie rob ie zamieszan ia . 
R adny Kuc poinfonnowal , ze po zasi((gni((c iu informacji w Opolu , Wrodawiu 
i Warszawie okaza1o si(( , ze tam powierzchnia do sprz'ttani przez jednet osob~ 
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800 m2 - skqd si« wzi«!o 1500 m2? 
Z-ca Burmistrza poinformowala , ze taka powierzchnia do sprzqtania jest w 
szkole w Brzezince. 
Radny Kuc doda! , ze rozumie koniecznosc oszcz«dzania , ale nie mozna 
zmuszae do niewolniczej pracy. 
Pani Paul w swojej wypowiedzi podkresli1a , ze co innego robi Zespol , a co 
innego obsruga administracyjna w szkole .Sprzqtaczki na 0,5 etatu przy tej 
samej powierzchni do sprzqtania .W jakiej sytuacji zosta11 postawieni 
Dyrektorzy - ludzie pracuj,\20 i wi~eej lat , a teraz maj,\ ich zwolnie.Oprocz 
czynnika ekonomicznego waZny jest r6wniez czynnik ludzki - takie propozycje . ..
me rozwl,\zuJ,\ sprawy. 
Radny Tadeusz Inglot doda! , ze w SP w Toszku np . przybyla do sprz'ttania hala 
sportowa - natomiast etaty nie zosta1y zwi«kszone .Kto b~dzie peinil zast«pstwa 
w przypadku choroby lu b urlopu ? 
Z-ca Burmistrza poinformowab , ze na jednym etacie mog,\ bye zatnldnione 
dwie osoby.Odpowiadaj 'lc Pani Paul Pani Burmistrz pos1uguj ,\c si~ zapisami 
ustawy 0 mozliwosc i utworzenia Zespolu , wyjasni1a , ze u nas Z sp61 juzjest i 
nie rna uzasadnienia wydatkowania srodkow na obslug« szk6t 
Pan Kuczkowski w swojej wypowiedzi podkresl il , ze nie da si« por6wnae 
jednej szkoly do dnlgiej lub do szpitala.Bardzo dobrze zachowali si~ Dyrektorzy 
szk61 bo przynajrnniej jest rnozliwose dyskusj i. 
Radny Adam Konieczny wyjasnil , ze decyzje jeszcze nie zapadly . 
Radny Eugeniusz Kuc stwierdzil , ze Dyrektorzy kolejno byli umawiani na 
poszczeg6lne godziny- dlaczego nie wszyscy razern . 
Pani Burrnistrz poinformowaia , z spotkania z Dyrektorarni odbyly si« w 
dniach 11 i 12 maja .Intencj'l tych spotkan bylo pytanie : "gdzie mozna zrobie 
oszcz«dnosci " ,jednakze Dyrektorzy takich mozl"wosci nie widzieli. 
Pan Kuczkowski zapyta1 ile b~dzie kosztowal obiad? 
Pani Burmistrz poinforrnowala , ze zlozono propozycj« Szpitalowi , aby zrobil 
kalkulacje na konkretne jad1ospisy.Wed1ug przekazanych informacji cena 
brutto wynosilaby 9,22 z1 .W zwi'lzku z tym , ze cena obiadu wyprodukowanego 
na stol6wce szkolnej wynosi ok. 8 zl- odstqpi ono od propozycj i wprowadzenia 
cateringu . 
Radny Andrzej Morciniec zaproponowal , aby Dyrektorzy szk61 przedstawili : 
jakie widz'l rozwi'lzania. 
Dyrektor Gimnazj um Pan Mariusz Podbroz.ny poinformowal , ze w pismi 
skierowanyrn r6wniez do Rady Miejskiej zawar! pewne 
propozycje.Odpowiadaj,\c za sprawne funkcjonowanie jednostki - jezeli b«dzie 
zmuszony do zmian - nie wie ezy uda si« to zapewni e.Propozycje musz,\ bye 
realne .Na pytanie , kt6re zadania przejmie ZOPO - nie bylo odpowiedzi. 
Kosztu obiadu nie b«dzie mozna podniese , gdyz uczen moze zaplacie tylko 
wsad do kotla - czy mamy gotowac drozej ? 

http:Podbroz.ny
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Przerost zatrudnienia - w pismie dolqczono por6wnanie , z kt6rego wynika , ze 
gdyby Gimnazj urn przeniesiono do Warszawy to poziom zatrudnienia byiby 
por6wnywalny.Pan Podbrozny podkrd lii , ze pole kompromisu dalej istnieje. 
Burmistrz Toszka w swoj ej wypowiedzi zapewnii , ze stoi6wki szkolne zostajq. 
Zwr6cii uwag~ na fakt , ze dyrektorzy Sq sklonni zrezygnowac z logopedy , a 
walczq do upadlego 0 sekretarki.1ezeli padly siowa "dobro dziecka " - to 
bqdzmy konsekwentni. 
Z-ca Burmistrza poinformowaia r6wniez 0 przygotowanej przez Dyrektora 
Dutkiewicza stymulacji polegajqcej na polqczeniu SP z Gimnazjum I w 
Paczyniel .Jednakze okazalo si~ , ze tylko w pierwszym roku mozna by osictgn'lc 
jakikolwiek zysk , a potem juz nie - dlatego nie rna to sensu. 
Pan Podbrozny dodal , ze trzeba bylo skorzystac z tego co juz zostaio 
wypracowane przez specjaln'l komi sj~ ds. oswiaty w zesziej kadencji. 
Mieszkaniec Gminy nawi'lzuj'lC do realizowanego juz projektu unij nego w 
plac6wkach oswiatowych podkreslii , ze nalezaioby pomyslec jak pozyskac 
kolejne srodki - nie zawsze wszystko trzeba ci'tc. 
Burmistrz wyjasnii , ze prowadzone w ramach proj ektu zaj~ci a s'l platne. 
Pan Podbrozny dodai , ze w srodkach proj ektu na wynagrodzenie jest kwota 
31.000 zi dla Pana Burmistrza za podpisywanie wniosk6w. 
Realizuj'lc program nauczyciele pracuj'l po 7 dni w tygodniu i otrzymuj'l 
wynagrodzenie za swoj 't c i~zk'l prac~. 
Burmistrz Toszka wyjasnil , ze srodki , 0 kt6rych m6wii Pan Podbrozny nie 
stanowi'ljego wynagrodzenia , s'l wykorzystywane na potrzeby Urz~du. 

Dyrektor SP Pani Lidia Skowron Rittau stwierdziia , ze zaden behapowiec 
nie okreslil , ze norma powierzchni do sprzqtania wynosi 1500 m2 i dodaia , ze 
zadzwonila do SP w Brzezince do kt6rej chodzi ok.300 uczni6w i uzyskala 
nast~pujqce informacje 0 zatrudnieniu : 1 sekretarka na pelnym etacie I nie 
prowadzi plac I , wozny na calym etaci e i 0,5 etatu popoiudniu , 1 sprzqtaczka 
rano na calym etacie i 4 sprzqtaczki na calym etacie popoludniu .Ponadto 
zatrudniona jest osoba do podawania i zmywania po posilku I catering I . 
Por6wnujqc obydwie szkoiy to zejscie do 4 etat6w jest praktycznie niemozliwe. 
W posiedzeniu Komisji nastqpila 5 min przerw3. 
Po przerwie : 
Przewodniczqcy Komisji Pan Adam Konieczny odczytal pisma : 
- Zwiqzku Nauczycielstwa Polskiego Oddzial w Toszku 
- Dyrektora Gimnazjum 
- Dyrektora SP w Toszku 
- Dyrektora SP w Kotulinie 
- zaiogi sprzqtajqcej SP w Toszku 
Dyrektorzy plac6wek oswiatowych przystqpili do omawiania projekt6w 
organizacyjnych : 
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W posiedzeniu Komisji nast'l})ila 5 min przerwa. 

Po przerwie : 

Dyrektorzy placowek oswiatowych omowili projekty organizacyjne: 

- Przedszkole - Dyrektor Przedszkola nie zaproponowala zrnian do 


przedstawionego projektu.Projekt stanowi zalqcznik do protokolu. 
- Szkola Podstawowa w Pniowie: Dyrektor szkoly poinformowala 0 lqczeniu 

klas: 
Klasa I i II - edukacja ruchowo-motoryczna - 3 godz. 

gry i zabawy ruchowe - 1 godz. 
Klasa IT i III - edukacja plastyczno-techniczna - 2 godz. 


edukacja muzyczna - 1 godz. 

edukacja spoleczna - 1 godz. 

j~zyk mniejszosci narodowej - 3 godz. 


Klasa IV i V - plastyka - 1 godz. 

technika - 1 godz. 

muzyka - 1 godz. 

wychowanie fizyczne - 4 godz. 

religia - 2 godz. 

Ponadto Pani Wojcik przedstawila propozycj~ zmian etatow obslugi z 
4,75 na 2,5 .Zmniejszono : 0,5 etatu sekretarki ; 0,5 etatu woznego , 0,5 etatu 
sprzqtaczki ; 0,5 etatu dozorca-palacz i 0,25 etatu wozna oddzialowa 

Projekt sprzed zmian stanowi zalqcznik do protokolu. 


- Szkola Podstawowa w Paczynie / za:l:. do protokolu / : 
Lqczenia: w ogolnej liczbie godzin 227 - zmieniono na 218,5 : 
religia zmniejszona 0 4 godz. 
technika zmniejszona 0 1 godz. 
informatyka zmniejszona 0 1 godz. 
plastyka zmniejszona 0 0,5 godz. 
wychowanie fizyczne zmniejszone 0 2 godz. 
Na ogoln't liczb~ 9 pelnoetatowcow zostalo 5 pelnych etatow 
Propozycja zmian obslugi z 5,75 etatu na 3 etaty - zmniejszono : 0,25 etatu 
sekretarki , 0,5 etatu woznego ; 1 etat sprz'ttaczki , 1 etat palacza 

- Szkola Podstawowa w Kotulinie / projekt stanowi zal'tcznik do protokolu / 
L'tczenia: 
IV i V klasa - muzyka 0 2 godz. mniej 
IV i V klasa - plastyka 0 2 godz. mniej 
IV i V klasa - wychowanie fizyczne 0 4 godz. mniej 
W zamian za pozostawienie 0,25 etatu w obsludze - Pani Dyrektor 
poinformowala , ze moze zrezygnowac z 2 godz.Pedagoga oraz 2 godz. 

w Bibliotece. 

W obsludze Pani Pawlowska zaproponowala zmian~ z 1,75 sprz'ttaczki 

na 1,25 etatu sprz'ttaczki / zmniejszenie 0 0,5 etatu / 
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- Szkola Podstawowa w Toszku I projekt stanowi zalqcznik do protokolu I 
Dyrektor Szkoly poinformowala , ze propozycja zmian zostala zawarta 
w pismie skierowanym do Burmistrza oraz Rady Miejskiej j przedstawia 
si~ nast~pujqCO : K ierownik administracyjno-gospodarczy 1 etat ; 
Sekretarz - referent 1 etat; Informatyk 0,25 etatu ; Wozny 1 etat; 
Konserwator-dozorca 0,5 etatu ; sprzCltaczki 3 etaty I Pani Dyrektor zwr6cila 
si~ z prosba 0 pozostawienie 4 etat6w sprzCltaczki I ; obsluga kuchni 
I kucharka , pomoc kuchenna , intendent I 2,5 etatu , opieka nad dzieemi 
dojezdzajClcymi do szkoly specjalnej w Pyskowicach 5/8 etatu 
W zer6wkach zamiast 2 godz. religii - 1 godz. 

- Gimnazjum I projekt stanowi zalClcznik do protokolu I.Propozycje zmian : 
obnizenie : 
0,25 etatu logopedy 
administracja z 3,5 etatu na 3 etaty 
obsluga z 7,5 etatu na 6,5 etatu 
W odpowiedzi na pytanie dotyczClce podzialu na grupy w klasie 2d liczClcej 
16 uczni6w - Pan Podbrozny wyjasnil , ze taki podzial musi bye, gdyz zaj~cia 
te dotyczCl informatyki , a komputery Scl w 2 klasach po 10 szt. 
Ponadto Dyrektor dodal , ze jak w miesiClcu sierpniu zostanie zakonczony 
nab6r - moze wystqpie mozliwose kasowania grup. 

Po wysluchaniu w/w wyjasnien PrzewodniczClcy Komisji podzi~kowal 


Dyrektorom plac6wek za przekazane informacje i zaproponowal 5 min 

przerwy . 

Po przerwie : 


Ad.2 
11 Projekt uchwaly w sprawie : przeprowadzenia konsultacji z mieszkancami 

jednostek pomocniczych Gminy Toszek proj ekt6w uchwal Rady Miejskiej 
w Toszku w sprawie nadania statut6w jednostkom pomocniczym Gminy 
Toszek 

Sekretarz Gminy poinformowala , ze w/w projekt byl juz szczeg61owo 
omawiany przy zatwierdzaniu do konsultacji. Konsultacje trwaly do dnia 
19.05 br i jak do tej pory nie wplyn~la zadna uwaga dotyczClca tresci uchwaly. 
21 	Projekt uchwaly w sprawie : zmiany uchwaly dotyczClcej zarzCldzenia poboru 

w drodze inkasa podatku rolnego , podatku od nieruchomosci i podatku 
lesnego od os6b fizycznych oraz zasad wynagradzania za inkaso na terenie 
solectw 

Zmiana dot. uaktualnienia inkasent6w 0 nowo wybranych sohys6w. 
31 Projekt uchwaly w sprawie : regulaminu konkursu na kandydata na 

stanowisko dyrektora samorzCldowej instytucji kultury , Centrum Kultury 
"Zamek w Toszku" oraz powolania komisji konkursowej. 
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W wyniku dyskusji Komisja oswiaty wi((kszosciCl glos6w I 6:0:2 I popada 
propozycje Komisji budzetowej : 
- w § 6 ust.1 b - zmienic zapis na " dotychczasowe osiqgni((cia w dziedzinie 

kultury, lub na podobnym stanowisku w instytucji kultury" 
- w § 8 ust.4 zapis : W razie stwierdzenia okolicznosci dyskwalifikujClcych 

kandydata na stanowisko Dyrektora Centrum Kultury "Zamek w Toszku 
I np. przed1ozy1 fa1szywe dokumenty , oswiadczenie nieprawdy lub inne I 
nie powierza si(( stanowiska , a do konkursu dopuszcza si(( 2 w kolejnosci 
kandydata, ktory uzyska1 najwi((ksZClliczb(( punkt6w 

- w ogloszeniu 0 konkursie umiescic zapis : wymagane doswiadczenie 
menadzerskie 

Proponowane zmiany obejmowac b((dCl rowniez "Arkusz oceny kandydata" 
Do sk1adu Komisji konkursowej Komisja oswiaty wi((kszosciCl glosow 
16:0:2 I zaproponowa1a : 
1.Burmistrza Toszka - Pana Grzegorza Kupczyka 
2.Z-c(( Burmistrza - PaniClZdzis1aw(( Mrozek 
3 .Radc(( Prawn ego - Pana Andrzej a Malskiego 
4.PrzewodniczClcego Rady Miejskiej w Toszku - Pana Ireneusza Kokoszk(( 
5 .PrzewodniczClcego Komisj i Oswiaty i Kultury - Pana Adama Koniecznego 
6.PrzewodniczClcego Komisji Budzetu , Rozwoju i Rolnictwa - Pana Marcina 

Kwasnioka 

41 Projekt uchwa1y w sprawie : zamiaru zmiany statutu Centrum Kultury 
"Zamek w Toszku" w cz((sci dotyczClcej zakresu dzia1ania i lokalizacji 
filii oraz punktow bibliotecznych wraz z uzasadnieniem 

Komisja nie wnios1a uwag do w/w projektu. 
51 Projekt uchwaly w sprawie : odwolania Skarbnika Gminy 
Burmistrz poinformowal , ze Pani Kazimiera Drewniak zlozyla rezygnacj(( 
ze stanowiska Skarbnika Gminy. 
61 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
W zwiClZku ze zmianCl ustawy 0 zlobkach - zlobek w Pyskowicach wypowiedzial 
wykonywanie rehabilitacji dzieci niepelnosprawnych.Dzi((ki staraniom 
Kierownika OPS znaleziono w Strzelcach Opolskich ZOZ , ktory tCl rehabilitacj(( 
przeprowadzi.W zwiClZku z powyzszym w Dz. 853 rozdz. 85305 nalezy 
zrnniejszyc wydatki 0 kwot(( 14.080 , a zwi((kszyc wydatki w Dz. 851 rozdz. 
85195 0 t(( kwot(( , ktora b((dzie przeznaczona na pokrycie kosztow rehabilitacji . 
71 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia kwoty w wysokosci 767,95 zl I wp1ywy z tytulu 
odszkodowania za mienie zniszczone w trakcie w1amania I na zakupy biezClce w 
Szkole Podstawowej w Kotulinie. 
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8/ Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w pochodzqcych z wplyw6w za wynajem 
pomieszczen w wysokosci 7.600 zl na remont sto16wki szkolnej w Gimnazjum. 
Pani Cecylia Cieslik poinformowala , ze zgodnie z pismem Dyrektora plac6wki 
srodki b~dq przeznaczone na skucie zmruszalego i wilgotnego tynku , 
pomalowanie scian impregnatem przeciwgrzybicznym , polozenie warstwy 
izolacyjnej podtynkowej oraz nalozenie tynku i plytek ceramicznych w 
sto16wce szkolnej. 
9/ Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 13.580 zl / dotacja z 
Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w 
Katowicach / na dofinansowanie zadania pn. Profilaktyka zdrowotna dzieci 
realizowana w trakcie wyjazdu sr6drocznego / zielone szkoly / w roku szkolnym 
2010/2011 .Z dofinansowania korzysta 65 dzieci , z tego : 
11 dzieci po 400 zl i 54 dzieci po 170 zl 
10/ Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 25.000 zl na pokrycie 
koszt6w akcji pozarniczej na terenie Toszka 
Burmistrz poinformowal , ze calosciowy koszt przeprowadzenia akcji zostanie 
przedstawiony na Sesji Rady Miejskiej. 
111 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Toszek na lata 2011-2017 
Projekt uchwaly dotyczy dostosowania w/w wymienionej uchwaly do wczesniej 
podj~tych uchwal. 
12/ Projekt uchwaly w sprawie : przyj~cia i wprowadzenia do realizacji 

Programu Aktywnosci Lokalnej / PAL / w ramach projektu systemowego 
na rok 2011 na rok 2011 pn. "Aktywny rozw6j zawodowy - szanSqna 
sukces" 

Projekt dotyczy przyj~cia i wprowadzenia do realizacji PAL dla mieszkanc6w 
budynku komunalnego 0 charakterze socjalnym , kt6rzy Sq: 
- zagrozeni wykluczeniem spolecznym lub juz Sq wykluczeni z powodu 

bezrobocia 
- funkcjonujqcy w rodzinach wykazujqcych niewydolnosc spolecznq 
- w wieku aktywnosci zawodowej 
- korzystajq ze swiadczen OPS w Toszku 
Finansowanie projektu zaklada udzial srodk6w gminy w wysokosci 10,5% 
wartosci projektu / 10.883,04 zl - zaplanowane w budzecie OPS / Pozostala 
cz~sc finansowanajest ze srodk6w Unii Europejskiej w ramach Europejskiego 
Funduszu Spolecznego. 
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Ad.3 
W wyniku dyskusji nad projektem uchwa:l:y do konsultacji w sprawie : 
11 ustalenia op:l:at za swiadczenia w przedszkolu publicznym prowadzonym 

przez Gmin~ Toszek zaproponowanol Komisja oswiaty jednog:l:osnie popada 
propozycj~ Komisji budzetowej 1 : 

§ 2 ust.3 - op:l:at~ za swiadczenia w czasie przekraczajqcym S godzin dziennie 
obejmujqce zaj~cia wymienione w ust. 2 wynosi 1,50 zl 
1g:l:osowanie : za - 7 ; przeciw - 0 ; wstrzyma:l: si~ od g:l:osu - 1 1 

§ 2 ustA - Dzieci ucz~szczajqce do przedszkola mogC\:. brac udzia:l: w zaj~ciach 
dodatkowych swiadczonych przez przedszkole ponoszC\:. stosownC\:. 
op:l:at~ 

§ 3 ust. 4 - 4 zl 1g:l:osowanie : za - 7 ; przeciw - 0 ; wstrzyma:l: si~ od g:l:osu - 1 1 
§ 4 ust. 1 1myslnik 2 1- trzecie i kolejne dziecko korzysta ze swiadczen 

nieodp:l:atnie 
21 ustalenia odp:l:atnosci za swiadczenia w oddzia:l:ach przedszkolnych przy 

szko:l:ach podstawowych prowadzonych przez Gmin~ Toszek 
zaproponowano 1Komisja oswiaty jednog:l:osnie popar:l:a propozycj~ Komisji 
budzetowej 1 : 

§ 2 ust. 3 - op:l:ata za swiadczenia w czasie przekraczajC\:.cym S godzin dziennie 
obejmujC\:.cego zaj~cia wymienione w ust. 2 wynosi 1,50 zl 
1g:l:osowanie : za - 7 ; przeciw - 0 ; wstrzyma:l: si~ od g:l:osu - 1 1 

§ 2 ust. 4 - Dzieci ucz~szczajC\:.ce do oddzia:l:u mogC\:. brac udzia:l: w zaj~ciach 
dodatkowych swiadczonych przez oddzia:l: ponoszC\:.c stosownC\:. 
op:l:at~ 

§ 3 ust. 4 - 4 zl 1g:l:osowanie : za - 7 ; przeci w - 0 ; wstrzyma:l: si~ od g:l:osu - 1 1 
§ 4 ust. 1 1myslnik 2 1- trzecie i kolejne dziecko korzysta ze swiadczen 

nieodp:l:atnie 

Ad.4 
al Sekretarz Gminy Pani Ma:l:gorzata Por~bska poinformowa:l:a 0 toku 
post~powania z wnioskiem NZOZ "PULS" w sprawie przeprowadzenia 
szczepien dzieci z rocznik6w 2004 i 200S przeciwko meningokokom. 
Liczba dzieci z w/w rocznik6w wynosi lS4 dzieci 1wg. ewidencji ludnosci 1 
Koszt szczepienia dzieci najtanszC\:. szczepionkC\:. 0 cenie 72 z:l: wynosi 11.088 z:l: 
Koszt szczepienia dzieci szczepionkC\:. drozszC\:. to 17.114,02 z:l: . 
Gdyby realizowano program w roku 2012 : przy za:l:ozeniu , ze pod uwag~ 
zosta:l:yby wzi~te dzieci z rocznik6w 2004 , 200S , 2006 1 + 86 dzieci 1 
i przy za:l:ozeniu kosztu szczepionki 120 z:l: brutto - koszt szczepien m6g:l:by 
wynieSc ok. 2S.000 z:l: .Decyzj~ 0 zamiarze przystqpienia do przeprowadzenia 
szczepien b~dzie mozna podjC\:.C np. przy przygotowywaniu projektu budzetu na 
rok 2012. 

http:ucz~szczajC\:.ce
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bl Cz1onkowie Komisji zapoznali si~ z pismem Towarzystwa Przyjacio1 Ziemi 
Toszeckiej w sprawie wsparcia finansowego Swi~ta Muzyki - cyklicznej w 
wysokosci 2.400 zl . 
Komisja oswiaty jednog1osnie przychyli1a si~ do w/w prosby i popar1a 
stanowisko Komisji budzetowej , aby w/w srodki zostaly przekazane przez 
Centrum Kultury z kwoty , ktora zosta1a wp1acona po II Zlocie Zlotej Kaczki . 

Ad.S 
Radny Bartnicki zapyta1 : czy Sqjuz decyzje dotyczqce projektow 

organizacyjnych , bqdi wst~pne przymiarki ? 

Burmistrz poinformowa1 , ze decyzji jeszcze nie rna termin podpisania 

projektow uplywa z dniem 31.05.br . 

Natomiast Pani Burmistrz poinformowa1a , ze przymiarek rowniez nie rna , gdyz 

dopiero dzisiaj Dyrektorzy przedstawili no we propozycje. 

Radny Andrzej Morciniec zapyta1 : czy bierze si~ pod uwag~ redukcj~ ZOPO ? 

Pzrewodniczqcy rady Pan Ireneusz Kokoszka wyjasni1 , ze by10by to zasadne , 

bo jezeli w szko1ach zostajq sekretarki to co b~dzie robi1o ZOPO ? 

Radny Eugeniusz Kuc zapyta1 : czy Sq planowane zmiany w Urz~dzie ? 

Burmistrz wyjasni1 , ze zaplanowano redukcje jednego etatu informatyka , 

pozosta1e zmiany personalne wynikajq z inicjatywy pracownikow , ktorzy 

zlozyli wypowiedzenia lub rezygnacj~. 


Radny Adam Konieczny zapyta1 0 decyzj~ w sprawie funkcjonowania przez 

kolejne dwa miesiqce swietlic wiejskich w solectwach Sarnow i Ligota 

Toszecka. 

Przewodniczqcy rady poinformowa1 , ze swietlice dalej dzia1ajq i ich koszt 

zostanie pokryty ze srodkow Centrum Kultury. 


Po wyczerpaniu porzqdku obrad Przewodniczqcy Komisj i podzi~kowa1 


zebranym za udzia1 i zakonczy1 posiedzenie 0 godz. 20.40 


pr~ Przewodniczqcy Komisji t ko1owa1a 
~~Dor~

; 
cha Adam KonIeczny 

http:31.05.br

